
Fra: Audun Rønn <audun@conar.no> 
Sendt: 13. mai 2014 14:45 
Til: Postmottak Lindås 
Emne: SV: Uttale - utbygging av fiberbreiband 
 
Ref. min uttalelse under.  
 
Det skulle i denne uttalelsen også vært tatt med alternativer til det kabelnett m/tilhørende 
bredbåndshastighet som Telenor i dag leverer: Nemlig mobilt bredbånd. 
I så måte er der mange ulike leverandører. Alle - med unntak av ICE Net - leverer på 3G-nettet. Men 
dessverre, området fra Garvik – via Vollom og sannsynligvis forbi Mykletun ligger i skyggen for aktuelle 
sendere, eller med for stor avstand, så mobilt bredbånd fremstår heller ikke som et alternativ. Bare rett 
over fjorden fra Vollom – på Nesset - er forholdene adskillig bedre med fri sikt til Skardsveten. 
 
Hva angår ICE Net leverer de på det gamle mobilnettet NMT 450. Denne muligheten har jeg testet og 
funnet ubrukelig. I hovedsak på grunn av avstand og stor sårbarhet for brukervolum. 
 
Nettstar og tilbud om satellittformidlet bredbånd  blir ikke her medtatt som reelle alternativer. 
 
Den kanskje mest frustrerende siden av problemet – i tillegg til et dårlig tilbud fra Telenor – er det 
faktum at det ikke finnes et alternativ til Telenor. Det gjør det muligens i andre områder. Derfor har 
mange det syn at sørvestsiden av Seimsfjorden bør ligge i fremste rekke mhp utbygging av 
bredbåndsdekningen i kommunen.  
 
Med hilsen 
 
Audun Rønn 
Conar AS  
 

Fra: Audun Rønn [mailto:audun@conar.no]  
Sendt: 13. mai 2014 12:32 
Til: 'postmottak@lindas.kommune.no' 
Emne: Uttale - utbygging av fiberbreiband 
 
Til rette vedkommende 
 
Mitt firma er lokalisert på Vollom ca. 4 km fra Seim skole. Herfra driver jeg nasjonal konsulentvirksomhet 
basert på elektronisk kommunikasjon via internett. Dessverre må jeg ofte ta med PC til bekjente som bor 
i strøk av kommunen med adekvat bredbåndsdekning for å utveksle dokumenter av litt størrelse. 
 
Vollom ligger under sentralen på Myksvoll i en avstand av mer enn 4 km. Det er ført frem 0,6mm  
kobberline og gir på sitt beste 1,89 mbits/s ved nedlasting og skarve 0,3 mbits/s ved opplasting På tider 
av døgnet med stor trafikk faller hastigheten til under hhv 1 og 0,2 mbits/s. Landsgjennomsnittet for 
nedlasting er 20.4 mbits/s.  
 

mailto:audun@conar.no


Det oppfattes at når kommunen skriver første del av vegen på begge sider av fjorden fra Seim, mener 
den det området som dekkes av hovedsentralen på Åse. Det representerer ikke forbedringer for oss nord 
for Garvik/Li. 
 
BBK strakk ny høyspentlinje langs sør/vest-siden av fjorden for 2 år siden. De har etter det jeg erfarer tatt 
med fiberstamkabel på hele linjen utover. Med det som utgangspunkt bør det være relativt 
overkommelig både teknisk og økonomisk å tilby innbyggerne i denne del av kommunen fullgodt 
bredbånd slik at det kan utøves både næringsvirksomhet, utdanning, sosiale aktiviteter osv. på et teknisk 
nivå som er langt høyere - og som samsvarer med samfunnet ellers. 
 
Med hilsen 
 
Audun Rønn 
Conar AS   
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